



TAWARAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang terdiri dari syarikat 100% milik bumiputera dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor / Kementerian Kewangan dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja / bekalan berikut:-

Bil	Tajuk Kerja	No. Sebutharga	Gred Tawaran	Kategori	Tarikh Lawatan Tapak	Harga Dokumen
1.	Kontrak penyelenggaraan komprehensif kerja-kerja longkang serta kerja berkaitan di Perumahan Majlis Perbandaran Kuantan secara pecahan Zon 1 - Kawasan Bandar Kuantan (Galing, Air Putih, Seri Kuantan, Tok Sira, Alor Akar dan Kubang Buaya).	MPK/W/SH : 117/2016	CIDB G1	CE - 21	-	31.80
2.	Kontrak penyelenggaraan komprehensif kerja-kerja longkang serta kerja berkaitan di Perumahan Majlis Perbandaran Kuantan secara pecahan Zon 2 - Kawasan Indera Mahkota, Bukit Setongkol, Seri Teruntum, Kg. Jawa, Bukit Sekilau dan Bukit Ubi).	MPK/W/SH : 118/2016	CIDB G1	CE - 21	-	31.80
3.	Kerja-kerja penyelenggaraan dan pembaikan perpaipan dalaman bagi unit-unit rumah di Blok A dan B di Kompleks Perumahan Pak Mahat, Kuantan.	MPK/W/SH : 119/2016	CIDB G1	CE - 21	-	31.80

Naskah Meja Tawaran (TTD) boleh di periksa di waktu pejabat sahaja mulai **Jam 3.00 Petang, 29 Julai 2016** di **Kaunter Bahagian Penyelenggaraan, Majlis Perbandaran Kuantan, Jalan Bukit Ubi, 25200 Kuantan, Pahang Darul Makmur.**

Kontraktor yang berminat hendaklah mendapatkan naskah tawaran dengan hadir sendiri serta membawa **Sijil Asal Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Sijil Asal Pendaftaran kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputra** dengan satu salinan sijil-sijil tersebut serta membayar naskah tawaran yang **ditetapkan**. Bayaran hendaklah dibuat dengan wang tunai atau wang pos atau wang kiriman sebanyak sepertimana di atas dan nama **Yang Dipertua, Majlis Perbandaran Kuantan.**

Naskah tawaran yang telah siap dipenuhi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang bertulis di sudut kiri atas, tajuk kerja seperti di atas dan di kembalikan kepada **Yang Dipertua, Majlis Perbandaran Kuantan, Bahagian Penyelenggaraan Jabatan Pembangunan Dan Penyelenggaraan, Jalan Bukit Ubi, 25200 Kuantan** sebelum tarikh tutup tawaran iaitu **04 Ogos 2016** tepat jam **12.00** tengahari.